
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 185
Vil ministeren oplyse, hvorfor det har taget så lang tid med at få behandlet sagen om
Nyborg Slot i klagesystemet og få svar fra Miljø- og Fødevareklagenævnet?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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